
Põltsamaa linna volikogu alatise arengu- ja ettevõtluskomisjoni     

koosoleku  protokoll nr. 35  

 

 7.  septembril 2012      

Algus kell    15.00  

Lõpp kell     16.10   

Osalesid komisjoni liikmed: Andres Vään, Toivo Kroon,Terje Trei, Toivo Tõnson, Andres Kert, 

Aivar Aigro, Vitali Goro� ko 

Osalesid: Maimu Kelder, Loreida Küppas, Tõnu Tootsi, Raivo Feldmann 

Tõnu Tootsi lahkus kell 15.15  

  

Päevakord : 

1. Kungla tn ja Välja tn  maa-alade munitsipaliseerimistaotlused  

2. Ettepanekud Põltsamaa linnas makstavate toetuste kohta 

3. Arengukava muudatusettepanekud 

   Ettepanekud: 

1. Toetada   Välja ja Kungla tn asuvate maa-alade munitsipaliseerimistaotlusi vastavalt 

ettevalmistatud otsustele      

2.  Ettepanek suurendada sünnitoetust, 2-aastase lapse toetust ja 1.klassi astuja toetust 

vähemalt vastavalt senikehtivate toetusmäärade kehtestamise ajast toimunud 

elukalliduse tõusule. Lasteaialaste lõuna toetus ja gümnaasiumi osa laste lõunatoidu 

kompenseerimist jätkata. 

3. Parandusettepanekud: 

1. Jätta arengukavast välja Põltsamaa linna tegevuskava   alaeesmärk 2.1.3 „Põltsamaa 

lossikompleksi kujundamine peamiseks linna vabaõhukultuuriürituste 

toimumiskohaks“ 

Põhjendus: Nii Põltsamaa lossikompleksi kui lauluväljakut tuleb arendada  nendesse 

kohtadesse sobivate ürituste korraldamiseks  

2. Lisada Põltsamaa linna tegevuskavasse aastateks 2012-2013   1.3.7  



„Koostöös Põltsamaa vallaga valmistada ette Põltsamaa linnale kaasaegse ujula ehitamise 

tehnilised ja finantsilised ettepanekud“. Teostaja Põltsamaa linnavalitsus. 

 Lisada 1.7 Sport tabelisse Valdkonna probleemid: Olemasolev ujula on nii moraalselt kui  

tehniliselt amortiseerunud ja 

 vananenud,samuti väike ja ebafunktsionaalne, kuna algselt ei ole ehitatud sellel otstarbel.     

Ettepanekute poolt kõik osalejad 

  

  

Koosolekut juhatas ja protokollis 

Andres Vään                           

 

  

 

  

  

   

 

   

  

  

 

 


